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                  LICENCE / PERMIS

Name / Nom:   DILDAR SINGH
Licence Type / Type de permis: Individual Security Guard
Licence Number  /Numéro de permis: 11438246
Expiry Date / Date d'expiration: 12/11/2026
Conditions / Conditions: NA

This licence has been issued to you pursuant to the Private Security and Investigative Services Act 2005. Altering a 
licence document is an offence.

This document serves as your licence and must be produced upon request. A version of this licence (hard copy or digital) 
must be carried at all times.

If condition has been indicated on the licence please contact Private Security and Investigative Services Branch at
416-212-1590 or email PSISB.Compliance@ontario.ca 

Ce permis vous est délivré conformément à la Lol de 2005 sur les services privés de sécurité et d'enquête. La falsification
d'un permis constitue une infraction.

Ce document sert de permis et doit être produit sur demande. Une version de ce permis (papier ou numérique) doit être 
transportée en tout temps

Si des conditions ont été indiquées sur le permis, veuillez communiquer avec la Direction des services privés de sécurité 
et d'enquête au 416-212-1590 ou envoyer un courriel à l'adresse PSISB.Compliance@ontario.ca

Scan to verify licence Status

This licence may be confirmed as an active licence by scanning this QR code
Il est possible de vérifier la validité de ce permis en numérisant le code QR.

Mandatory requirements
10 (1) No person is eligible to hold a licence under this Act unless,
(a) the person possesses a clean criminal record; and
(b) in the case of an individual,

(i) the person is 18 years old or older,
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(ii) the person is entitled to work in Canada, and
(iii) the person has successfully completed all prescribed training and testing. 2005, c. 34, s. 10 (1)

Exigences obligatoires
10 (1) Nul n'a droit à un permis prévu par la présente loi à moins de satisfaire aux exigences suivantes :
a) il a un casier judiciaire vierge;
b) s'il s'agit d'un particulier:

(i) il est ägé de 18 ans ou plus,
(ii) il a le droit de travailler au Canada,
(iii) il a suivi la formation prescrite et réussi aux examens prescrits. 2005, chap. 34, par. 10 (1).


